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Zápis 12. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 30.6.2022 

Přítomni: prof. Widimský, doc. Duška, prof. Džupa, prof. Šlamberová prof. Malíková doc. Trnka, doc. 
Dlouhý, prof. Arenbergerová, JUDr. Mužíková, K. Grygarová (on-line) 
Omluveni: dr. Vácha, dr. Marx 

 

1. Schválení zápisu z 16.6.2022 

2. Kolegium děkana po podrobné diskuzi schválilo obrysy stavebního programu pro budoucí 

novou budovu B (zadání pro architekt. soutěž) takto: Budova bude sloužit primárně výuce, 

bude mít 2 podzemní podlaží (z toho jedno podzemní podlaží garáže), 4 (ev. 3 pokud 4 

nebudou povolena úřady) nadzemní podlaží a využije maximálně plochu pozemku. V budově 

bude:  

- velká posluchárna pro 250 sedících posluchačů 

- maximální počet seminárních místností pro 60 posluchačů (kolik se vejde při dodržení 

ostatního obsahu budovy) 

- jedna dvojice z těchto seminárních místností budou rozděleny skládací stěnou, aby vždy ze 

dvou sousedních místností bylo možno vytvořit jednu místnost pro 120 posluchačů 

- knihovna 

- simulační centrum (nový prostor + přestěhování současného simulačního centra z budovy 

A) 

- studijní oddělení děkanátu 

- klubovna studentských spolků 

- dvě kuchyňky pro přípravu občerstvení při odborných konferencích či delších akademických 

jednáních 

KD nominovalo do poroty soutěže děkana Widimského a proděkana Trnku jako členy a 
proděkana Dušku a proděkanky Arenbergerovou a Malíkovou jako náhradníky/ce. 

3. Členové KD dále diskutovali budoucí využití nově získané budovy C. Budovu bude využívat 

Ústav hygieny, který tam přesune všechny své pracovníky z budovy B a podle detailního 

posouzení prostor (děkan Widimský + proděkan Dlouhý + tajemnice Mužíková) část 

pracovníků z budovy A. Uvolněný prostor v budově A bude tvořit rezervu pro přechodné 

umístění studijního oddělení po dobu budoucí výstavby budovy B. Pokud Ústav hygieny 

využije celou budovu C, budou výzkumné prostory Kardiocentra 3.LF (projekt NPO CarDia) 

přesunuty do budovy A. Variantou je, že Kardiocentrum 3.LF zůstane v nyní přidělených dvou 

místnostech budovy C a její zbytek využije Ústav hygieny. Bude upřesněno v červenci.  

4. Proděkanka Šlamberová informovala o přijímacím řízení do PhD programů: do prezenčního 

studia byo přijato 33 uchazečů, do kombinované formy studia 30. 

5. Pět promocí nových lékařů je připraveno na 13.7. 

6. Členové KD jednali o nesprávném používání klimatizací (zůstávají otevřená okna, klimatizace 

se nevypínají po opuštění místností atd.). Klimatizace budou centrálně vypínány pro celou 

budovu (kromě určených laboratoří) každý den v 19:00 a zapnuty ráno v 7:00. Během 

víkendů a svátků zůstanou vypnuté. Zaměstnanci dostanou znovu informaci o tom, jak 

s klimatizací zacházet. Při porušení budou následovat postihy (trvalé vypnutí klimatizace pro 

pracoviště, které ji používá nesprávně). Důvodem je snaha šetřit elektrickou energii. 

7. Studenti zatím nepředložili vyúčtování plesu 2022. 
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Doc. Dlouhý 

 Zástupci KORu se 30.6.2022 sejdou s ministrem zdravotnictví ČR. 

 Nově vznikající studijní obor Epidemiologie a management veřejného zdraví – akreditační spis 

je hotový a bude předložen VR 3. LF UK ke schválení (per rollam) a následně předán na UK. 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

 Členové kolegia děkana doladili a odsouhlasili obsah knihy, která bude vydána u příležitosti 

70. výročí založení fakulty. 

Doc. Trnka 

 Proděkan informoval členy kolegia děkana o výsledku jednání o možnosti instalace 

fotovoltaického systému na střechu budovy A. Budova A není bohužel stavebně připravena 

pro umístění panelů a celého systému. Příprava budovy by byla ekonomicky nerentabilní 

(návratnost investice by byla cca 50 let).  

 OP JAK – z RUK fakulta obdržela kontakty na VÚT a VŠCHT, které se do programu zapojí. 

V nejbližších týdnech se s oběma institucemi spojíme a bude projednána případná možnost 

zapojení 3. LF UK. 

Prof. Malíková 

 Proděkanka informovala členy kolegia děkana o proběhlé schůzce HR Awards (UK vytvořila 

dokument „plán rovných příležitostí“, „ používání vyváženého jazyka“; zřídila pozici 

Ombudsmana UK, na kterou bude vypsáno VŘ). 

 

Zapsala: K. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 

 

 


